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De subsidie heterogene brugklas op het Wim Gertenbach College is gestart einde 
cursusjaar 2021/2022. In deze periode is er een inventarisatieonderzoek uitgevoerd 
bij de docenten. Het huidige cursusjaar 2022/2023 gaat verder op de uitkomsten van 
dit onderzoek. In deze periode zijn er aantal stappen gemaakt: 
 

- Alle vakken maken gebruik van een mavo/havo-methode (niet meer 2 
verschillende boeken). 

- Het docententeam is op de hoogte van de uitvoering van de subsidie. 
- Het besef van het belang van kwalitatief sterke havotoetsen is bij alle 

docenten aanwezig. 
- De docenten hebben kennis opgedaan van het RTTI-model. 
- Een groep docenten is actief bezig met versterken van de havoleerlijn. 

 
In november 2022 heeft er een studiedag plaatsgevonden waar het merendeel van 
het team aanwezig was. Op deze studiedag is er korte samenvatting gepresenteerd 
van het onderzoek. De gemeten resultaten (de matrix) zijn teruggekoppeld en 
gecontroleerd bij het team. Elk teamlid zag een korte samenvatting van zijn of haar 
standpunten. Uit het onderzoek bleek dat er veel verschil was in het aanbod en de 
manier van toetsing. Doel van dit onderzoek is om de havoleerling een uniform 
lesaanbod en toetsen aan te bieden. Na deze presentatie is het belang van toetsen 
besproken. Ook is er gekeken naar het aanbod van de uitgevers en is het RTTI-
model van toetsen uitgelegd. Dit om het niveauverschil tussen mavo- en havotoetsen 
te concretiseren en om het werkbaar te maken voor docenten.  
Na het gezamenlijke deel zijn docenten individueel of per sectie aan de slag gegaan 
met het maken van toetsen (praktische uitvoering). 
Daarnaast hebben een aantal collega’s vragen gesteld over de subsidie en vooral 
over de aanpak en manier van toetsing.  
 
Voor komende periode gaat de projectleider ‘heterogene brugklassen’ verder 
inventariseren hoe de stand van zaken is bij andere vakken. Daarna zal er overleg 
plaatsvinden met het MT over verdere uitwerking van de subsidie. Ook zal er 
nogmaals gevraagd worden naar de behoeften van het team om deze subsidie 
verder uit te werken.  


